
                               Pozemkové spoločenstvo Urbárska spoločnosť 067 67  Ulič 

 

                                           ZÁPISNICA č.3 
 

z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva urbárska spoločnosť Ulič 

 

 

Konaná dňa: 08.12.2023 

 

Prítomní:  Martin Makarovič, Vladislav Hrabovčák, Marián Jurco,  Martin Roman, Vasiľ Baran 

Hostia: --------- 
Miesto konania: Ulič 207 

 

Program: 1.Otvorenie 

                        2.Informácie o plnení uznesenia z predchádzajúcich stretnutí 

                        3.Informácia o ťažbe 

                        4.Ostatné 

                        5.Záver 

                   

 

                         
 

Rokovanie výboru otvoril a viedol: Martin Makarovič 

 

 

 

K bodu 1:   Otvorenie 

 

- otvoril a viedol Martin Makarovič 

- privítal členov výboru 

- oboznámil prítomných s programom rokovania a navrhol , aby sa za jednotlivé body programu 

hlasovalo naraz. 

 

K bodu 2: Informácie o plnení uznesenia z predchádzajúcich stretnutí 

 

Výbor bol predsedom informovaný o  

 

- o stave cyklotrasy, práce pokračujú a až na jar sa dostanú na miesta našich výdajných miest.  

- škole sme poskytli sponzorský dar vo výške 250,-€ 

- po voľbách nastal relatívny kľud ohľadom zonácie NP Poloniny, ale stále aktuálne sledujeme vývin 

situácie. 

- predseda informoval o dlhodobom výpadku líšt na štiepací automat /linku/. 

 

 

K bodu 3: Informácia o ťažbe 

 

- ťažba bola ukončená, nakoľko nebol záujem o palivové drevo. Na sklade /Tvarona/  ku  dňu konania 

stretnutia výboru máme naskladnených 27m3 brezy a topoľa. Za celý rok sme vyťažili 980 m3 palivového 

dreva a 25m3 bolo vytriedených zo štiepky. Jednalo sa o náletové dreviny /breza, vŕba, jelša, čerešňa/ veľmi 

pochybnej kvality. Do budúcna treba zvážiť, či ma ekonomický benefit triediť túto hmotu !!! 10m3 

prehrúblej hmoty sa nachádza na našom sklade pri „ Vodárni“. Odpredali sme 206 ton štiepky a tak sa nám 

aspoň s časti vrátili náklady za úpravu zvážnic. Odvoz štiepky zabezpečovali p. V. Baran a V. Hrabovčák. 

Počistenie skladu ma na starosti V. Hrabovčák.  

- z celkovej ročnej produkcie 1005m3 drevnej hmoty bolo pre členov na deputáty rozdelených 642m3 

hmoty. 



 

 K bodu 4: Ostatné 
 

-poľovné združenie nám dodalo takmer 20kg diviny do guľášu na valné zhromaždenie, touto cestou by 

som sa rád poďakoval.  

- predseda informoval výbor o priebežnom pláne ťažby na rok 2024, kedy sa nám začína nové 10-ročné 

obdobie platnosti Plánu starostlivosti o les /PSoL/. V. Hrabovčák nás oboznámil s priebežným plánom 

a vysvetlil možnosti ťažby a o zložení drevín v týchto porastoch.  

- všetko bude teraz záležať od:  

                                                 - počasia /potrebujeme mrazy/ 

                                                 - ťažbárov /vybor bol požiadaný, aby ich začal zháňať !!!/ 

- predseda informoval výbor o plánovanej dotácii na lesné a spracovacie stroje, ktorá bude zverejnená na 

stránkach  PPA . V rámci svojich finančných možností, by sme radi zapojili a zakúpili nakladač dreva.  

                                                  

 

 

K bodu 5: Záver 
 

- ku všetkým bodom programu sa hlasovalo naraz , výbor ich jednohlasne schválil. 

- predseda sa poďakoval prítomným členom výboru za trpezlivosť a ukončil stretnutie výboru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnicu napísal: Martin Makarovič  ........................................................ 

 

Zápisnicu overil: Jurco Marián   ....................................................... 

 

 

 

 

               

               

 

 

 

 

V Uliči: 08.12.2023                                                                                   Predseda PS US Ulič 

 

 

 
 


